
1/1

Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

1. februar 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 585
Ministeren bedes nærmere redegøre for, hvordan hans svar til Retsudvalget 
den 28. januar 2010 om, at brugere var involveret i test af systemet,  
harmonerer med de udtalelser Formanden for Danske Boligadvokater Henrik 
Høpner kommer med til ComOn.dk den 29. januar 2010: "Hvis ministeren 
siger, brugerne som advokater og ejendomsmæglere var med til at teste, så 
er det lodret forkert. Vi var ikke med til at teste systemet. Vi har ikke været 
med i processen. Vi har ikke testet. Vi fik med stor forsinkelse og i kort tid lov 
at se en funktionalitetsside, hvor vi kunne prøve at tinglyse en fiktiv ejendom, 
men der har ikke været tale om nogen form for test overhovedet."

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Spørgsmålet ønskes besvaret inden afholdelse af samråd om samrådsspørgsmål AI og AJ.

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og 

til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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